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                                                                                                  W Gryfinie 

 

Interpelacja Nr 148/22 

 

dot. poprawienia bezpieczeństwa korzystania ze ścieżek rowerowych na terenie 

Powiatu Gryfińskiego 

 

Szanowny Panie Starosto, 

W związku z licznymi uwagami dotyczącymi ścieżek rowerowych na terenie powiatu 
Gryfińskiego, zgłaszanymi zarówno przez kierowców przez rowerzystów, a w szczególności 
pieszych, zwracam się z prośbą o: 

1. Pomalowanie poziomych linii na drodze powiatowej – wzdłuż nowobudowanej 
ścieżki rowerowej w Gardnie, od ronda w kierunku Wysokiej Gryfińskiej . 

 

Brak linii ( oddzielenia ścieżki od jezdni)  stwarza niebezpieczeństwo utraty zdrowia 
 i życia osób z niej korzystających tj. pieszych i rowerzystów. 

 

                      Radny Rady Powiatu 

                      Zbigniew Szmaja 


